
ЧРЕЗ
Г-Н АЛЕКСАНДЪР ДЪРЖИКОВ,
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ- ПЛОВДИВ 
ДО
Г-Н ЗДРАВКО ДИМИТРОВ,
КМЕТ НА ОБЩИНА ПЛОВДИВ

П И Т А Н Е
от
Емил Русинов -  общински съветник от ППГОС на ПП ГЕРБ 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ДИМИТРОВ,

На основание чл. 80 и сл. от Правилника за организацията и дейността на Пловдивски 
общински съвет, неговите комисии и взаимодействието с общинската администрация, приет с 
решение № 175, взето с протокол № 10 от 09.07.2020 г. на ОбС -  Пловдив, отправям следното 
питане по отношение изпълнение на програмата за саниране в район „Източен“:

При изпълнение на възложената от заместник-кметът Пламен Райчев обществена 
поръчка с предмет: „Подобряване на енергийната ефективност на многофамилни жилищни 
сгради, гр.Пловдив - Многофамилна жилищна сграда с адрес: гр. Пловдив, ул. „Жеравна“ №1, 
3, район „Източен“ е налице закъснение в графика на изпълнение на възложените строителни 
работи. По този повод многократно жители на санирания блок се обръщат към мен с 
притеснения относно състоянията на жилищата им през наближаващия есенно-зимен сезон.

Една от най-големите им тревоги е свалената изолация на покрива, което и сега е довело 
до наводняване в жилищата, а в предстоящия дъждовен сезон ще бъде наистина опасно за тях. 
Но и при проверки от районната администрация, и по данни от граждани и собственици- на 
място не е забелязан нито един строителен работник и не се извършват строителни дейности 
седмици наред. Подобно безотговорно отношение от възложителя по отношение на живущите 
в блок с близо 30 апартамента е опасно и би могло да доведе до значително повреждане на 
имуществото на гражданите, поверили го на грижите на Община Пловдив

Предвид това моля в срок до следващата сесия на Общински съвет Пловдив да получа 
отговори на следните въпроси:

1. Ще бъдат ли спазени и какви са крайните срокове за изпълнение на обществена поръчка 
с предмет: „Подобряване на енергийната ефективност на многофамилни жилищни 
сгради, гр.Пловдив - Многофамилна жилищна сграда с адрес: гр. Пловдив, ул. 
„Жеравна“ №1,3, район „Източен“ ;

2. Как ще се следи за опазване имуществото на жителите на санирания блок?;
3. Налице ли е забавено или лошо изпълнение/неизпълнение на договора за обществена 

поръчка, налагани ли са санкции на изпълнителя от различни контролни органи в 
общината, в това число от Общинския инспекторат.

4. Какъв е крайният срок за извършване на дейностите по цялата програма за саниране по 
Оперативна програма „Региони в растеж“ и какви ще бъдат последиците за Община 
Пловдив при неизпълнение на договорите за строително-монтажни работи в срок?

5. В случай, че разходите не бъдат верифицирани от управляващия орган, за Община 
Пловдив остава ли задължението да финансира предвидените СМР със собствени

6. Как ще бъде спазен интересът на собствениците на жилища в блокът на ул. „Жеравна“
средства?


